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nr

Titel Agendapunt Toezegging Portefeuille-
Houder /
Ambtenaar

Einddatum

3 Publicaties 
Omgevings-
vergunningen

Commissie REF 
17-02-2022  
Rondvraag

De heer Van Tiel (UdenplusLanderd) heeft vragen gesteld betreffende 
publicaties inzake de Omgevingsvergunningen. Burgemeester Rüpp 
beantwoordt de vragen en zegt toe dat door het college is besloten om het 
model Land van Cuijk te volgen voor wat betreft de publicaties. Dit wil 
zeggen dat het onderwerp waarop bezwaar of een zienswijze openstaat 
wordt gepubliceerd in de lokale weekbladen Arena en Udens Weekblad en 
dat voor meer informatie wordt verwezen naar overheid.nl. In bibliotheken, 
MFA’s en het gemeentehuis zijn computers om stukken in te zien 
beschikbaar en kan hulp hierbij worden verkregen. Na een half jaar zal de 
werkwijze worden geëvalueerd.

20221027 
Voor wat betreft onderdeel publicaties afgedaan met 
raadsinformatiebrief Schriftelijke publicatie bekendmakingen in 
weekbladen. In de raadsinformatiebrief wordt voorgesteld het 
onderdeel evaluatie te laten plaatsvinden in het voorjaar 2023. 

P. Rüpp 31-10-2022

Onderdeel 
publicatie: 
25-10-2022
Onderdeel 
evaluatie:
Voorjaar 
2023

28 Beter leesbaar maken 
Begroting

Commissie REF 
17-03-2022 
RV Progr.begr. 
2022-2025

Naar aanleiding van opmerkingen van onder meer de heer Keijzer 
(Maashorst Vooruit) zegt wethouder Van Heeswijk toe dat er in de 
toekomst (mogelijk vanaf begroting 2024) infographics zullen worden 
toegevoegd ten einde de begroting ook voor inwoners beter leesbaar te 
maken.

G. v Heeswijk 9-11-2023
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29 Uitzenden raads- en 
commissieverg.

Commissie REF 
17-03-2022 
RV Progr.begr. 
2022-2025

Burgemeester Rüpp zegt naar aanleiding van een opmerking van de heer 
Keijzer (Maashorst Vooruit) en de heer Van der Ven (Voor de Dorpen) over 
SLOVU en uitzenden raadsvergaderingen toe dat hij zich hard gaat maken 
om politiek naar de burger te brengen. Hij gaat hiertoe met wethouder Van 
den Broek met DTV om de tafel en zal aan de raad inzichtelijk maken wat 
haalbaar en betaalbaar is en wat past binnen prestatieafspraken.

P. Rüpp 31-12-2022

39 Veiligheidsmaat-
regelen 
Van Duerenlaan

Commissie REF
17-03-2022

Dit betreft nog een toezegging bij de rondvraag (is toegevoegd bij deze 
toezegging) van de commissievergadering REF van 5-11-2020 (gemeente 
Uden):
Wethouder van Lankvelt (gemeente Uden) zegt toe – mede naar aanleiding 
van een aanvullende vraag van Cees Keizer – dat onveilige 
plekken/verkeersonveilige situaties worden geïnventariseerd in Uden en 
dat zodra deze inventarisatie klaar is, er een plan van aanpak naar de raad 
komt.   

In de vergadering van de commissie van 17 maart 2022 heeft de heer 
Geerders naar de stand van zaken gevraagd. 
De beantwoording op de toezegging is toegevoegd als bijlage in iBabs: 
T39 beantwoording Van Duerenlaan en onveilige locaties 17 november 
2022

H. vd Broek /
R. vd Brink

30-9-2022

Afgedaan:  
17 november 
2022

42 Inzameling Klein 
Chemisch Afval

Raadsverg.
23-06-2022

De heer Van der Ven (VdD) stelt vragen over Klein Chemisch Afval (KCA). 
Wethouder Van den Heuvel beantwoordt de vragen.
Wethouder Van den Heuvel zegt toe dat er in september/oktober een 
voorstel naar de raad komt over het inzamelen van Klein Chemisch Afval.

Commissie REF 10-10-2022:

J. vd  Heuvel 31-12-2022
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Wethouder Van den Heuvel deelt mee dat deadline van toezegging 
nummer 42, Inzameling Klein Chemisch Afval, van 31 oktober 
2022 niet wordt gehaald. De wethouder geeft aan in november 
2022 met een voorstel naar de raad te komen en vraagt verlenging 
van de deadline. De commissie stemt hiermee in.

44 Verlichting tunnels 
onder N264

Commissie REF 
16-06-2022

Wethouder Van den Broek zegt toe de vragen van diverse commissieleden 
over verlichting en over toekomstige intensiteit mee te nemen.

20221101
Wethouder Van den Broek beantwoordt de vragen van de 
commissieleden als volgt:
De verlichting in de tunnels zijn doorgerekend en voldoen aan de 
richtlijnen. De verlichting is in 2019 vervangen door Ledverlichting 
en de verlichting hangt 1 meter h.o.h. van elkaar.
Mogelijk dat er een aantal defect zijn, wat zorgt voor donkere 
plekken. Dit wordt gecontroleerd.
Inmiddels is uit deze controleonderzoek naar voren gekomen dat 
de tunnels goed verlicht zijn, de toe-ritten van en naar de tunnel 
zijn door de gekozen armaturen slecht verlicht, er is 
inmiddels opdracht gegeven aan onze onderhoudsaannemer om de 
armaturen te vervangen door goede armaturen. 

H. vd Broek 30-11-2022

45

+
54

Metingen tunnels 
onder N264

Commissie REF
16-06-2022

Naar aanleiding van vragen en opmerkingen van mw. Lukassen 
(GroenLinks), dhr. Benneker (Voor de Dorpen); dhr. De Vroomen (VVD); 
dhr. Derks (CDA), dhr. Keijzer (Maashorst Vooruit), dhr. De Jong (PRO) en 

H. vd Broek 31-10-2022
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dhr. Van Tiel (Jong Maashorst) zegt wethouder Van den Broek toe dat in 
september 2022 voor wat betreft alle tunnels onder de N264 minimaal 
gedurende twee weken met een eventuele verlenging mocht er uitval zijn 
lusmetingen en metingen met transponder worden gedaan. In oktober 
worden de resultaten teruggekoppeld aan de raad.

Commissie REF 10-10-2022:
Wethouder Van den Broek stelt aan de commissie voor om de 
termijn bij toezegging nummer 45, Metingen tunnels onder N264, 
te verlengen naar 31 oktober 2022. 

Verder deelt wethouder Van den Broek mee dat het gesprek met de 
provincie als bedoeld in toezegging nummer 54 heeft 
plaatsgevonden. De provincie heeft toegezegd dat hetgeen in de 
toezegging is opgenomen wordt meegenomen in de aanvraag, de 
onderzoeksvraag en de oplossingsvraag. De wethouder stelt voor 
dit mee te nemen bij toezegging nummer 45. 

49 Inventarisatie van 
projecten verkeer en 
vervoer

Commissie REF
07-07-2022

Wethouder Van den Broek zegt toe dat er deze zomer een inventarisatie 
van projecten verkeer en vervoer wordt gemaakt met daarbij welke 
projecten in de uitvoering zitten en welke niet en daarbij een prioritering. 
Deze komt in september/ oktober naar de raad.

H. vd Broek 31-10-2022

55 Update over wonen, 
inclusief tijdelijke 
woningen

Commissie REF
04-07-2022

Wethouder Van Lankvelt zegt naar aanleiding van de vragen vanuit de 
commissie toe de raad twee keer per jaar te willen bijpraten over het 
onderwerp wonen, inclusief onderwerp tijdelijke woningen.

F. v. Lankvelt 31-12-2022
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56 Carpoolstrook 
Strikseweg Uden

Commissie REF
17-03-2022

Dit betreft nog een toezegging naar aanleiding van antwoorden (inclusief 
toezegging) op schriftelijke vragen d.d. 30-5-2018 van Gewoon Uden uit 
de vorige bestuursperiode gemeente Uden. 
In de vergadering van de commissie REF van 17 maart 2022 heeft de heer 
Geerders naar de stand van zaken gevraagd. 

Commissie REF 10-10-2022:
De wethouder deelt mee dat de vragen worden meegenomen in de 
mobiliteitshub. 

H. vd Broek 31-12-2022

59 Toegankelijkheid 
gemeentehuis

Commissie REF
15-9-2022

De heer Minten (CDA) heeft vragen over de toegankelijkheid van het 
gemeentehuis. Burgemeester Rüpp beantwoordt de vragen en zegt toe om 
zo snel mogelijk met de werkgroep toegankelijkheid om de tafel te gaan 
zitten om met elkaar een inventarisatie te maken wat is afgesproken, wat 
ermee is gedaan, kunnen we dat herstellen en wat kost dat.
De heer Prinssen (VVD) heeft een aanvullende vraag over de afsluitbaarheid 
van de raadzaal. Burgemeester Rüpp antwoordt dat hij zal nagaan gaan 
wat in het verleden over het afsluitbaar maken van de raad is afgesproken. 
Over de hoogte van de balie antwoordt burgemeester Rüpp dat dit 
meegenomen wordt in een heroverweging waarbij aspecten als veiligheid 
van de medewerkers en financiële middelen ook meegenomen worden.

P. Rüpp /
H. vd Hurk

31-12-2022


